
Ny tränare P15-17 

  Tomas Eriksson har efter många år i OIF 
och ett år som tränare för P15-17 nu valt 
att kliva av. Även ”Murre” Mourad Jemmali 
väljer att lämna laget för att istället hjälpa 
till i P14.   
  Ny huvudtränare blir Yazid SA som idag 
är målvaktstränare i A-laget där han under 
2016 med framgång hjälp och stöttat våra 
målvakter till framgång. Hans huvudfokus 

kommer under 2017 ligga på P15-17, men 
kommer även i fortsättningen hjälpa till i A-
sektionen. 
  Yazid har ett stort fotbollskunnande och 
hjärta för fotbollen. Hans känsla och 
kunnande kommer bl.a. från spel utanför 
Sveriges gränser vilket vi ser som en stor 
styrka och tillgång. Han är väldigt 
uppskattad av alla som träffat honom och 
OIF-Bladet hälsar honom lycka till i sitt 

nya uppdrag. 
 
Samarbete OIF-BK Union 

  Olofströms IF har tillsammans med BK 
Union kommit fram till ett samarbetsavtal 
för dam och flicklagen. Båda föreningarnas 
representanter tror det är en nödvändighet 
för att vi ska få slagkraftiga lag och behålla 
kvar tjejer i fotbollen. 
  Tankarna har funnits under en längre tid 
och nu känner vi oss mogna att ta steget 
fullt ut. 
Berörda lag och tränare blir, F16 (Alf 
Andersson/Jörgen Jönsson), F12 
(Dubravko Pezo/P-O Bergman), F8 (Alf 
Andersson/Tim), och F14 (Tobbe /Håkan).  
 
Föreningens styrelse allt rikare 

  Sedan tidigare har som de 
flesta vet Mats Viberg och 
Madelene Håkansson valts in 
i styrelsen. Mats som vice 
ordförande och 
sponsoransvarig och 
Madelene som sekreterare. 
  Nu kan OIF-Bladet meddela 

att föreningen lyckats värva 

ännu en person till styrelsen. Det är 
Josefin Lunde, i vanliga fall lagledare i P06 
som glädjande nog tackat ja till en av 
vakanserna som ledamot i styrelsen. 
  Josefin är en föreningsmänniska med 
stort engagemang även utanför pojklaget. 
Hon är strukturerad och har den 
administrativa och ekonomiska kompetens   

Vad har hänt i OIF sedan sist? 
Kansli: 
 
Öppettider: 2017 
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På gång: 

10/11 - 30/11  
OIF säljer Gutz 
träningskläder.   

23/11 
P15-17 har sin första 
återkommande fotbolls 
lektion i klubbstugan 

1/12 
Christel har sin första 
dag som kanslist i 
föreningen 

17/12 
Lilla DM gruppspel i 
Ronneby. A-lag 

24/12 
Tomten kommer 

31/12 
Nyårsafton 

4/1  
Lilla-DM Slutspel i 
Ronneby. A-lag 

4/1 

Styrelsemöte i klubbstugan 

7/1   
OIF anordnar som alltid 

KM i  idrottshallen. 
Som vanligt blir det full 
fart när kommunens 
alla seniorlag gör upp 
om bucklan 
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Månadens sponsor 

A Anderssons 

Bensin och service AB 

 
vi delvis saknat i styrelsen säjer 
föreningens ordförande Per-Åke Samsioe 
till OIF-Bladet. 
  Han nämner också att föreningens 
strävan för en god könsfördelning på 
ledande poster i föreningen nu uppnåtts. 
Idag har OIF hälften kvinnor och hälften 
män i styrelsen.   
 

Med hjärtat i OIF 

  En av föreningens meste 
fotbollsspelare genom 

tiderna valde att lägga 
skorna på hyllan efter 
denna säsong. 
   Simon Berntsson började 
sin karriär i OIF som 6-
åring 1986. 30 år senare, 
den 10 september 2016 
nådde han drömgränsen 
250 matcher i A-lagets vinröda tröja. 
Under sin tid i föreningen spelade han 
som högst i division 3 men var även med 
under raset till division 6. Under karriären 
var han ute och provade spel i andra 
klubbar, men det var i OIF han hade sitt 
hjärta och det var också här han valde att 
avsluta sin strålande karriär. 
    
U-sektion 

  U-sektionen har under några år varit 
inaktiv men kommer från och med nu åter 
bli aktiv och starta upp ett antal 
aktiviteter för att få bättre struktur och 
likatänkande i våra barn och ungdomslag.  
I dagsläget är det Christoffer Lunde P-O 
Bergman och Jonas Kieninger som driver 
dessa frågor. Med tiden önskar vi att fler 
tränare/ledare önskar ingå i denna 

arbetsgrupp. 
 
Ny kanslist, javisst! 

  Föreningen anställer Christel Carlsson 
för att ta över kanslisttjänsten i föreningen 
efter Benita som avslutar sin 

timanställning vid årsskiftet. Christel 
kommer närmast från OIK där hon 
arbetade åren 2009-2015. Dessförinnan 
var hon i Lörby IF 2008-2009. Hennes 
mångåriga erfarenhet och kompetens som 
kanslist inom idrottsrörelsen kommer 
tillsammans med den sociala kompetens 
hon besitter betyda mycket för föreningens 
organisation och utveckling.  

Nu är vi störst i Olofström 

Simon Berntsson 

Efter en tids uppehåll är vi här igen 

Josefin Lunde 



Branden vid Holjeskolan 

  Någon har tänt på och 
eldat upp kiosken nere vid 
Holjeskolan. Kiosken tillhör 
föreningen och kommer 
tyvärr kosta en slant att 
ersätta. Vi hoppas att dom 
som tänt på förstår vilken 
skada och onödigt arbete 
detta orsakar vår förening.  
 
Division 4 nästa 

  Nu är det full aktivitet i 
och runt vårt 
representationslag inför vårt 
steg upp till div 4. 
Det ser mycket bra ut säjer 
Dominik Sikorski och 
myser. Han tror mycket på 
killarna i laget och anser att 

för många nyförvärv stjälper 

snarare än hjälper.  
- Killarna var bra i år men 
för mycket beröm gör dom 
kaxiga och självgoda.  
Bättre då att vara lagom i 

A Anderssons 

Bensin och service AB 

det man säjer menar han 
och ler. 
- Vi har en väldigt låg 
medelålder, lite över 20 så 
killarna har en stigande 
kurva och blir bara bättre 
från säsong till säsong 
vilket kommer visa sig 
säjer Dominik. 
- Vi är i 4:an för att stanna,  
avslutar han. 
 
Sponsorer 

  Sponsorerna är en av våra 
viktigaste  
samarbetspartner. 
Styrelsen arbetar ständigt 
med detta men skulle 
behöva fler personer som är 
villiga att hjälpa till. Är du 

intresserad kontakta Mats 

Viberg. Kontaktuppgifter 
finns på hemsidan . 
 
Din rätt att påverka 

Föreningsdemokratin 

innebär att alla 
medlemmars röst har lika 
värde (fr.o.m.16år). 
Delaktighet innebär att alla 
som deltar får vara med och 
bestämma om och ta 
ansvar för sin verksamhet. 
Demokrati och delaktighet 
ska utövas jämställt och 
oavsett bakgrund. 
I  januari är dags för 
årsmöte. Det är din chans 
att påverka hur föreningen 
ska styras framöver. Så 
missa inte tillfället. 
Tid för årsmöte kommer i 
god tid delges i media, på 
hemsida och Facebook. 
Ledaravslutningen 

  15 oktober hade vi 

ledaravslutning i 

klubbstugan tillsammans 
med respektive, mat och 
dryck. Styrelsen gick 
igenom vad som hänt under 
året och lite tankar om 

2017. 
Ett grupparbete,  ”det 
framgångsrika ledarteamet” 
gav styrelsen en bra inblick 
i hur medlemmarna ser på 
ledarskapet och 
arbetsmiljön i föreningen. 
Arbetet med detta kommer 
fortsätta i mindre grupper 
ute i lagen. 
Uppslutningen var god och 
alla närvarande var nöjda 
med kvällen. 
 
Nytt regelverk 

  För att alla i föreningen 
från ledare till spelare ska 
följa samma regler och ha 
lika syn på uppförande och 
ordning har styrelsen tagit 

fram ett styrande dokument 

som alla aktiva medlemmar 
ska ta del av. 
Dokumentet som är ett 
regelverk och en 
konsekvenstrappa 
innehåller några väldigt 
enkla regler som alla ska 
följa för att få delta i 
föreningens aktiviteter. Det 
innehåller också en 
åtgärdstrappa som ska 
användas då en spelare 
eller ledare brister i ordning 
och uppförande. 
Dokumentet ska skrivas 
under av alla ledare och 
spelare över 10 år innan 
säsongen 2017 startar. Och 
för att underlätta att 
budskapet når fram till alla, 
har föreningen översatt det 
till Engelska, Arabiska och 
Persiska.   
 
P13 i egen serie 

  2017 kommer det återigen 

finnas en P13 serie i 
Blekingefotbollen efter 
några års uppehåll. 
OIF har ett 20-tal killar som 
fyller 13 under 2017. 
Här söker vi tränare som 
kan tänkas sig ta sig an 
laget.    



 ”MIN GRABB ÄR ALLDELES FÖR BRA FÖR SIN 

EGEN ÅLDERSGRUPP”  

fördel för din utveckling som 
fotbollsspelare att tillhöra en 

åldersgrupp som är ett eller 
flera år äldre.  
   Om resultat gäller generellt 
inom svensk fotboll framgår 

inte av undersökningen då Ola 
enbart tittade i sin egen 
förening. Men man kan anta 
att resultatet skulle bli 

liknande om en större 
undersökning gjordes. 
   Vi antar att BP:s under-
sökning skulle ge samma 

resultat om vi tittade in i alla 
större fotbollsföreningar i 
Sverige. Då behöver vi ställa 
oss frågan varför man inte blir 

en bättre fotbollsspelare genom 
att tillhöra en äldre 
åldersgrupp. Spelaren är ju 
långt före sina lagkamrater i 

utvecklingen, borde han då  
inte må bra av att få vara med 
spelare som är på samma nivå 
eller bättre än spelaren själv? 

 
   Som vi alla vet är det mycket 
svårt att veta vilka spelare som 
kommer bli bra i fotboll redan i 

unga år. Att då sätta dem i en 
äldre åldersgrupp kan skapa 
mer problem än fördelar.  

   Om en spelare som tillhör en 
trupp som är ett år äldre inte 

platsar i det laget han tillhör, 
alternativt ska spela med laget i 
sin riktiga åldersgrupp för att 
turneringen eller matchen är 

viktig, uppstår en mycket 
speciell situation. Spelaren 
skall nu beredas plats i laget 
och eftersom föreningen genom 

att låta spelaren tillhöra en 
trupp ett år äldre skickat 
signaler till spelare, ledare och 
föräldrar att den spelaren är 

högt värderad av föreningen.    
    Att spela match, som annars  
brukar avgöras genom 
prestation eller att man har 

tränat bra eller liknande, blir 
nu en rättighet spelaren får 
utan att prestera. Spelarens 
prestation kommer också att 

ses genom andra glasögon hos 
tränare och förening eftersom 
föreningen har värderat honom 
så högt, vilket gör att man som 

förening och tränare ständigt 
hittar orsaker som kan 
bortförklara en dålig prestation 
hos spelaren. Knappast en 

grogrund för utveckling. 
    Det är heller inte alls säkert 
att de saker man är bra på i sin 
egen årgång är saker som 

fungerar i årgången över. Om 
spelarens spets är att dribbla 

och han inte ges utrymme att 
göra det i ett år äldre, är det 
inte en bra lösning att låta 
honom spela med ett år äldre. 

   En annan tanke som dyker 
upp är föräldrarnas påverkan. 
Ofta har de spelare som spelar 
i med äldre barn en förälder 

som är väldigt drivande. Den 
typen av föräldrar är nog inte 
alltid är bra för 
talangutvecklingen.                       

Alltså har en förening som 
tillåter spelare att tillhöra ett 
lag i en äldre åldersgrupp, 
många gånger inte orkat stå 

emot föräldrars krav eller inte 
förstått hur verkligheten ser 
ut.     
    

   Jag tror det är viktigt att 
föreningen tar ett beslut om 
vilken väg man ska ta och 
sedan konsekvent följer den 

röda tråden genom alla 
åldersgrupper. På så vis vet 
alla ledare, spelare och 
föräldrar vad som gäller i 

föreningen. 
 
        
  /Per-Åke Samsioe       ■    

Tål att tänkas på? 

Bilden är från filmen Fimpen” från 1974, med bl.a. Ralf Edström, Roland Sandberg och Ronny Hellström i rollerna. 

Ska spelare som nått 
längre i utvecklingen 
än sina lagkamrater 
spela i en äldre 
åldersgrupp? 
 

Rent reflexmässigt vill ofta 

föräldrar till spelare som 
kommit långt i sin utveckling 

att deras barn ska spela i en 
trupp med äldre spelare för att 
få en större utmaning. 
       
Varför det?  

 
Jag läste en artikel skriven av 

Ola Larsson akademichef i 
Bromma-pojkarna som menar 
att om det nu är så att det finns 
ett samband mellan en bättre 

utveckling hos spelaren och att 
spela med ett år äldre, borde 
det finnas en stor mängd 
spelare i BP:s A-lag med 

bakgrund av att ha spelat med 
ett år äldre spelare i 
ungdomsåren. 
   Följaktligen gick han igenom 

den statistik som fans kring 
spelare födda 1988 – 1995 i 
föreningen. Han tog 88:orna 
som startålder för under-

sökningen eftersom det var den 
första åldersgrupp han själv 
jobbat med som tränare. 
 

   I svensk fotboll tillhör man 
sin egen åldersgrupp till det år 
man fyller 17-år. Det är då man 
som spelare tillhör en trupp och 

inte en åldersgrupp.  
   I sin undersökning tittade 
han på hur många av de 
spelare som nådde Superettan 

eller All-svenskan (47 stycken) 
som hade tillhört ett lag där 
kamraterna var ett år han än 
han själv.  

Svaret var en spelare! 
   Av 47 elitspelare hade alltså 
enbart en kille spelat med en 
äldre åldersgrupp. Resultatet är 

väldigt talande. Är du under 17-
år och tillhör BP, är det ingen 

ALMAS HÅRSTUDIO    Pizzaboden 



Det var en gång….. 

Blekinge nämns för första 

gången ca 890-talet och är en 

reseskildring skriven av en 

man vid namn Wulfstans. 

 

I den beskrivs Blekinge tillsammans med 

Möre, Öland och Gotland som länder som 

tillhörde svearna. 

   Men när gränsen mellan Danmark och 

Sverige bestämdes i ett avtal omkring 

1050 hamnade Blekinge på den danska 

sidan. Exakt när Blekinge blev danskt är 

svårt att säga, men under andra halvan 

av 900-talet ska förhållandet mellan 

Danmark och Sverige ha varit gott enligt 

kyrkohistorikern Adam av Bremen. 

Visserligen invaderade Erik Segersäll och 

Olof Skötkonung 

Danmark vid två 

tillfällen i slutet av 900-

talet, men Olof 

försonades snart med 

den danske kungen 

Sven Tveskägg och i 

slaget vid Svolder år 

1000 och under de 

följande 

decennierna var de 

bundsförvanter. 

   När Danmarks 

kung Knut den 

store (1019-1035) 

blev för mäktig 

uppstod emellertid 

fiendskap mellan 

honom och Sveriges kung Anund Jakob. I 

slaget vid Helgeå ca 1025 utkämpades ett 

stort sjöslag mellan dem och ca 1030 

präglades det mynt i den danske kungens 

namn i Sigtuna. 

   Ifall Blekinge inte blev danskt redan i 

början av 900-talet är det troligt att det 

var Knut den store som införlivade detta 

landskap med Danmark. 

Nästa gång Blekinge gör ett avtryck i 

historien är år 1203 då Listerlandet 

attackerades av estniska sjörövare från 

Ösel. Många invånare dödades eller 

gjordes till slavar och kyrkorna 

plundrades på bland annat dess klockor. 

   Den estniska attacken hämnades tre år 

senare när kung Valdemar Sejr ledde ett 

korståg mot Ösel.  

   Åren 1242-1260 var Blekinge ett 

hertigdöme som hade tilldelats den 

danske kungasonen Knut Valdemarsson 

som även hade varit hertig av Reval 

(Estland) 1219-1223. 

   I den danska brödrastriden 1247 stred 

Knut på Abel och Kristoffers sida mot 

Erik Plogpenning och han tvingades 

därför att tillfälligt byta Blekinge mot 

Lolland som förläning. När Knut 

Valdemarsson sedan dog 1260 blev hans 

hertigdöme indraget till kronan.  

I samband med den danska riks-

upplösningen i början av 1300-talet gavs 

Blekinge och Skåne som ett pantlän till 

greve Johan av Holstein. Men hans 

hårda styre ledde till omfattande 

missnöje bland allmogen som sökte stöd 

hos Sverige och Johan hade tvingades 

att sälja sina pantlän till den svenske 

kungen Magnus Eriksson 1332. Trots att 

Magnus Eriksson lyckades förmå den 

danske kungen Valdemar Atterdag att 

erkänna att Blekinge inte längre var ett 

danskt land 1343 skulle det svenska 

styret inte bli långvarigt. Redan 1360 

återerövrade Valdemar Atterdag 

landskapet.  

Blekinge fick under senmedeltiden flera 

städer. Den äldsta staden är Ronneby 

som nämns som sådan redan 1292. 

   En mindre stad var Avaskär som 

omtalades första gången 1350 och som 

existerade till 1600 då staden 

tillsammans med Lyckå (grundat i slutet 

av 1440-talet) miste sina privilegier till 

förmån för den nyanlagda 

fästningsstaden Kristianopel. Denna stad 

förstördes sedan för sista gången under 

skånska kriget 1677 och återuppbyggdes 

aldrig. 

   Det äldsta belägget på att Sölvesborg 

var en stad är från 1445. Sölvesborg 

förlorade dock sina stadsprivilegier på 

1650-talet och blev inte en stad igen 

förrän 1836. 

  Den närbelägna staden Elleholm 

bildades 1450 men förlorade sina 

rättigheter 1600 varmed borgarna 

uppmanades att flytta till Sölvesborg. 

 

Efter att Blekinge hade blivit svenskt 

grundades två nya städer, båda två 

uppkallade efter Karl XI. Den första var 

Karlshamn (1664) och den andra var 

Karlskrona (1680) som blev Sveriges nya 

örlogsbas. För att gynna Karlskrona 

tvingades Ronnebys borgare att flytta dit. 

Karlskrona skulle under 1700-talet vara 

Sveriges näst största stad medan 

Ronneby inte skulle få tillbaka sina 

stadsrättigheter förrän 1882.  

                            

                            

                             Per-Åke Samsioe         ■ 

Historiska vingslag i Blekinge 

Olof Skötkonung 

      Sven Tveskägg 

Slaget vid Helgeå var ett sjöslag 1025 mellan den danske kungen Knut den sto-
res styrkor på ena sidan och de allierade norsk-svenska styrkorna under kungarna Olof 
Digre (senare Olav den helige) och Anund Jakob på den andra.  

https://sv.wikipedia.org/wiki/1025
https://sv.wikipedia.org/wiki/Knut_den_store
https://sv.wikipedia.org/wiki/Knut_den_store
https://sv.wikipedia.org/wiki/Olav_den_helige
https://sv.wikipedia.org/wiki/Olav_den_helige
https://sv.wikipedia.org/wiki/Anund_Jakob

